

于航 Yu Hang

1981 Born in China

2006 B.F.A, Department of Wall Painting, Central Academic of Fine Art

2010 M.F.A, Department of Painting, Graduate School of Central Academic of Fine Art

Solo Exhibition

2010 Yu Hang solo exhibition -Watching flowers wither and blossom, Pyo Gallery 978

2008 "Pink Ink-Solo Exhibition", Beijing Tangsheng Art Salon

Group Exhibition

2009 "Passing by China - Chinese Contemporary Photography Exhibition", New York

2008 "Present 2008", Pyo Gallery 798

Sh-Contemporary 07, Shanghai Exhibition Hall, Shanghai

Painting "Moon, Happy" has been chosen in 2008 Beijing Olympic Art Exhibition

2007 Aqua Art Fair, Miami Art Basel

'Bianliang New Town's girls' dormitories, Beijing Amelie Gallery

2006 'Not Lovely', Beijing Now Gallery

'Soft Strength' female, Beijing Amelie Gallery

2004 Cooperate with Mr. Chen Yifei in design proposal "Puccini" Painting in Fresco

"Tulanduo" in Arousal Finance Plaza

2003 Participate in "Experience Ancient Times' Art" which hosted by Chinese

National Geography - Natural Science Ancient Beikou Great Wall Modern Rock Painting Creation

Awards

2004 Painting 'Beijing Impression' Win 'Art Innovation' Price in annual Wall Paint Department in Central Academic of Fine Art.

2005 Painting 'Woman Body' Win the third price of Excellent Campus work on Bachelor Level.

Public Collection

2004 Painting 'Rock', CAFA(Central Academic of Fine Art) Art Museum

于航

1981 出生于中国

2006 毕业于中央美术学院壁画系，获学士学位

2010 毕业于中央美术学院油画系，获硕士学位

个展

2010 于航个展-花落花又开，表画廊798

2008 "粉、墨 - 于航个展"，北京唐晟艺术沙龙

群展

2009 "路过中国：中国当代图片展"，纽约

2008 "Present2008"，表画廊798

2008上海国际当代艺术博览会,上海

油画作品《月、悦》入选北京2008年奥林匹克美术大展，北京

2007 Aqua 艺术博览会, 迈阿密巴塞尔

"汴梁新城的女生宿舍"，北京龙艺榜画廊，北京

2006 "温柔的力量"，北京龙艺榜画廊，北京

"不乖"七人展，北京现在画廊，北京

2004 与陈逸飞先生合作惊醒金融大厦壁画《图兰多》方案设计

2003 参与<中国国家地理-博物>杂志主办的"体验远古艺术"古北口长城现代岩画创作

获奖

2004 油画作品《北京印象》荣获中央美术学院壁画系2004年度展"艺术创新奖"

2005 油画作品《女人体》荣获2004 - 2005学年度本科在校生优秀作品三等奖。

美术馆收藏

2004 油画作品《石》，中央美术学院美术馆收藏。

